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BR.0002.3.2013          

P R O T O K Ó Ł  NR   XXVI/13 
Z XXVI SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 21 marca 2013r. 

 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:00 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
4. Krzysztof Bugla  Radca Prawny 
5. Irena Sotomska Skarbnik Gminy 
6. Piotr Czajkowski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
7. Agnieszka Senterkiewicz  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
8. Jolanta Pieńkowska Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Gminy 
9. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXVI sesji Rady Gminy 
Stare Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Spytał  
czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Nie złożono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXV sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym  

w Starych Babicach. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnej Biblioteki 
Publicznej 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki  
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Stare Babice na rok 2013. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody (nie wyrażenia zgody)  
na wyodrębnienie w budżecie gminy w 2014 roku środków stanowiących fundusz 
sołecki. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020” 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zakup samochodu 
pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  
na 2013r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 

15. Zapytania radnych. 
16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XXV sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXV sesji 
Rady Gminy, nikt nie zgłosił uwag w związku z tym poddał go pod głosowanie. 
 
Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XXV sesji Rady Gminy, jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− uczestniczył w posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa   
na temat zapoznania się z wnioskiem Pana B. Opackiego dotyczącego odtworzenia 
dróg gminnych po pracach inwestycyjnych (budowlanych), 

− podjął działania do zwołania XXVI sesji Rady Gminy, 

− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów  uchwał do XXVI 
sesji Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

– dokonał kolejnych uzgodnień z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej Babice 
w sprawie przyszłej budowy nowej remizy, 

– dokonał uzgodnień z przedstawicielami Stowarzyszenia Misji Afrykańskich  
w Borzęcinie Dużym i z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej Borzęcin 
Dużym w sprawie sprzedaży części nieruchomości, na której znajduje się remiza, 

– uczestniczył w zebraniu wiejskim mieszkańców Wierzbina i Zalesia, 
– przeprowadził negocjacje z proboszczem parafii Borzęcin w sprawie zakupu stawu 

rekreacyjnego dla potrzeb społecznych, 
– odbył naradę z wiceburmistrzem Dzielnicy Bemowo, 
– wręczył odznaczenia państwowe przyznane przez Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej 

parom małżeńskim za 50 lat pożycia, 
– wspólnie z radnym i przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej Borzęcin 

przeprowadził naradę z wiceprezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie możliwości dofinansowania zakupu wozu 
pożarowego i innych inwestycji proekologicznych, 

– przeprowadził naradę z dyrektorem ANR oddz. Warszawa w sprawie możliwości 
pozyskania kolejnych gruntów dla potrzeb publicznych gminy, 

– uczestniczył w naradzie podsumowującej "Tydzień Pomocy Społecznej", 
– uczestniczył w naradzie  zainteresowanych samorządów z Marszałkiem Mazowieckim 

Adamem Struzikiem w sprawie przystąpienia do opracowania studium wykonalności 
dla budowy trakcji szynowej od planowanej stacji metra w Chrzanowie  
do Sochaczewa, 

– uczestniczył w Rocznym Zebraniu Sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej 
Babice, 

– brał udział w posiedzeniu RN Eko-Babice Sp. z o.o.  
– przeprowadził naradę z nowo wybraną prezes Spółki Wodnej. 

 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od 28 lutego 2013 do 21 marca 2013. Poinformował, że w tym okresie 
podjął 4 zarządzenia, które realizowane są w sposób następujący: 

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do najmu w drodze bezprzeteragowej - podał do publicznej wiadomości na okres  
21 dni wykaz nieruchomości lokalowej na najem w Borzęcinie Dużym jest  to działka 
nr ew. 626/12 o pow. 46 m₂ Zatwierdził kwotę czynszu w wysokości 1500 zł (brutto). 
Okres trwania najmu zatwierdził na 9 miesięcy.  

– w sprawie ogłoszenia II ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż        
nieruchomości gminnej i powołania komisji przetargowej -  ogłosił II ustny przetarg 
nieograniczony na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, położonej we wsi 
Klaudyn stanowiącej działkę o nr ew. 842/9 o pow. 0,1500 ha. Zatwierdził cenę 
wywoławczą w wysokości 315 000,00 zł. plus VAT. Ustalił cenę wadium w wysokości 
5% ceny wywoławczej. Powołał komisje przetargową do której wyznaczył Marcina 
Zająca jako przewodniczącego komisji oraz Agnieszkę Senterkiewicz, Grażynę 
Siemiątkowska oraz Macieja Tuzimskiego jako członków komisji.  

–  w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do sprzedaży w drodze przetargu – podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni 
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wykaz nieruchomości do sprzedaży w Borzęcinie Dużym jest to działka nr ew. 626/11 
o pow. 3953 m2. Zatwierdził wartość w/w nieruchomości w wysokości 1 383 550,00 zł 
(netto).  

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do najmu w drodze bezprzetargowej na okres 1 roku – podał  
do publicznej wiadomości na okres 21 dni, że nieruchomość o nr ew. 513/1  
we wsi Klaudyn o pow. 123 000m2 i działka ew. nr 514/1 o pow. 3 800m2 stanowiące 
własność gminy została przeznaczona do najmu w drodze bezprzetargowej na okres  
1 roku, czym najmu 70 000zł + VAT miesięcznie. 

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXV sesji podjęła 17 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 

– Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych 
w Gminie Stare Babice, we wsiach: Borzęcin Duży, Wojcieszyn, Koczargi Stare, 
Lipków, Stare Babice, Babice Nowe, Latchorzew, Lubiczów, Blizne Jasińskiego  
i Blizne Łaszczyńskiego. 
-  w trakcie realizacji, wnioski do planu przyjmowane były do 19 marca br 

– Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała  w sprawie nabycia nieruchomości o nr ew. 636 położonej we wsi Stare 
Babice z przeznaczeniem na cel publiczny. 
- w trakcie przygotowania dokumentacji do aktu notarialnego 

– Uchwała  w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych na cele publiczne, 
położonych we wsi Janów 

- w trakcie przygotowania dokumentacji do aktu notarialnego 
– Uchwała  w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 626/11 położonej 

we wsi Borzęcin Duży w drodze przetargu. 
-działając na podstawie art.35 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r o gospodarce 
nieruchomościami podałem do publicznej wiadomości na okres 21 dni wykaz danych 
o w/w nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży między innymi wartość netto 
nieruchomości 1 383 550,00 zł oraz przeznaczenie działki w planie zagospodarowania 
przestrzennego 

– Uchwała  w sprawie  przystąpienia do scalenia nieruchomości położonych  
w obrębie Zielonki Wieś 

– Uchwała  w sprawie przystąpienia do scalenia nieruchomości położonych w obrębie 
Koczargi Stare. 
- uchwały zostały wysłane do wszystkich uczestników scalenia, w trakcie składane  
są wnioski do sądu wieczysto księgowego o wpis w dziale III ostrzeżenia o toczącym 
się postępowaniu scaleniowym, ogłoszono przetarg na wyłonienie wykonawcy, 
termin wyłonienia ofert 22 marca 

– Uchwała  w sprawie zmiany Statutu Gminy. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2867, wejdzie w życie 26 marca 2013r 
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– Uchwała  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie gminy Stare Babice. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2868, wejdzie w życie 26 marca 2013r 

– Uchwała  w sprawie  ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2869, wejdzie w życie 26 marca 2013r 

– Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki tej opłaty. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2870, wejdzie w życie 26 marca 2013r 

– Uchwała  w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2871, wejdzie w życie 26 marca 2013r 

– Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Stare Babice. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 11 marca 2013r pod poz. 2872, wejdzie w życie 26 marca 2013r 

– Uchwała  w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2013 rok. 
– Uchwała  w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy na rok 2013. 
– Uchwała w sprawie zatwierdzenia na rok 2013 planu kontroli Komisji Rewizyjnej 
– Uchwała  w sprawie przyjęcia sprawozdań z pracy Rady za rok 2012. 

- uchwały nie wymagają realizacji przez Wójta, jednak uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy poszczególnych Komisji oraz uchwałę w sprawie planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej przekazałem kierownikom jednostek organizacyjnych  
i kierownikom referatów oraz samodzielnym stanowiskom w Urzędzie Gminy w celu 
służbowego wykorzystania i przygotowania materiałów do poszczególnych tematów  
wynikających z działalności referatu  czy jednostki. 

 
Ponadto poinformował, że działając zgodnie z art. 90  ustawy o samorządzie gminnym   
przedłożył Wojewodzie i objęte zakresem nadzoru Regionalnej Izbie Obrachunkowej uchwały 
z XXV sesji Rady Gminy w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochował 
ustawowego terminu. Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał 
uchwały z XXV sesji Rady Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
 
Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego  
przez Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 
Radny A. Kotwicki zapytał, czego dotyczyło spotkanie z Burmistrzem Bemowa oraz poprosił, 
o rozszerzenie tematu spotkania z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego w sprawie 
budowy linii kolejowej Warszawa-Sochaczew. 
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Radna B. Skrońska zapytała, czy na naradzie Spółki Wodnej był poruszany temat 
przyłączenia Mariewa do Spółki Wodnej. 
 

Radny D. Sobczak poprosił, o rozszerzenie tematu Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych 
Babicach oraz zapytał, czy w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
uwzględniono system rowów melioracyjnych i odwadniających. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
- sprawa dotycząca spotkania z Wiceburmistrzem Bemowa, Panem Robertem Stomą 
zajmującym się oświatą i sportem w dzielnicy Bemowo, zostały wymienione doświadczenia 
oraz procedury w sprawie budowy szkoły, spotkanie dotyczyło także remontu ul. Batalionów 
Chłopskich, która o tej porze roku jest w fatalnym stanie, 

- sprawa dotycząca planów budowy komunikacji szynowej do Sochaczewa,  dotyczy również 
dzielnicy Bemowa, ponieważ w Warszawie zauważalny jest problem nadmiernej ilości osób 
przyjeżdżających samochodami z poza miasta. Miasto zastanawia się jak maksymalnie 
ograniczyć wjazd samochodów osobowych, na spotkaniu określono kierunki działania  
oraz ustalona została kwota na wykonanie studium wykonalności projektu, 
- na spotkaniu Spółki Wodnej, zostały omówione zagadnienia związane z funkcjonowaniem, 
problemami konserwacji urządzeń melioracyjnych, odnośnie przyłączenia Mariewa do Spółki 
Wodnej, sprawa jest w toku, 
- odnośnie budowy nowej remizy Ochotniczej Straży Pożarnej, obecnie odbywają  
się cykliczne spotkania, na których ustalanych jest szereg uzgodnień, między innymi należy 
ustalić jaka forma prawna będzie najlepsza dla tego rozwiązania, wszystkie czynności 
administracyjno prawne oraz dotyczące funkcjonowania i eksploatacji obiektu, muszą  
być odpowiednio ustalone. 
 

Radny D. Sobczak poinformował, że chce uniknąć sytuacji w której po scaleniu gruntów 
okazuje się że nie są uwzględnione rowy melioracyjne, a mieszkańcy nie chcą udostępnić 
terenów pod budowę urządzeń melioracyjnych. 
 

Wójt Gminy poinformował, że są to dwa ściśle związane ze sobą zagadnienia, pierwsze  
to melioracja terenów rolnych na potrzeby rolnicze, a druga planowanie odwodnienia 
terenów urbanizowanych, problem polega na trudności utrzymania melioracji terenów 
urbanizowanych w dobrym stanie, często są one przebudowywane lub zastępowane innymi 
fragmentami odwodnienia. Dodał że wszelkie główne rowy zbiorcze są zachowywane,  
w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego, jest respektowany ich przebieg 
umacniając ich ochronę. Miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego przewidują 
także odpowiednią szerokość pasów drogowych tak żeby mogła zmieścić się cała 
infratruktura. 
 

Radny S. Lesisz zapytał, czy fundusze ze sprzedaży działki wystarczą na budowę nowej 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach. 
 

Wójt Gminy poinformował, odnośnie budowy remizy, że według wyliczeń oraz rozeznania 
rynku usług budowlanych w zakresie cen materiałów budowlanych, kwota pozyskana  
ze sprzedaży nieruchomości powinna wystarczyć. Gdyby w przyszłości wzrosły potrzeby  
w zakresie wielkości budynku, strażacy będą starać się o pozyskanie środków na rozbudowę. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym  
w Starych Babicach. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazw 
drogom gminnym w Starych Babicach następujących nazw: 

1) Krótka 
2) Pocztowa 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/259/13 - w sprawie nadania nazw drogom położonym  

w Starych Babicach. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z nowym zadaniem  
jakie wykonuje biblioteka (wydaje Gazetę Babicką), należy dokonać zmian w statucie 
biblioteki, statut biblioteki był wielokrotnie zmieniany  i dla przejrzystości proponuje  
się uchwalić nowy statut uwzględniający wprowadzone zmiany. Projekt uchwały został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Do projektu uchwały w § 16 zostały zgłoszone 
autopoprawki polegające na dopisaniu w punkcie 1 „Dziennik Urzędowy Województwa 
Mazowieckiego z 2004 r. Nr 320, poz. 1064”, w punkcie 2 „Dziennik Urzędowy  
Województwa Mazowieckiego z 2009 r. Nr 2, poz. 58”, w punkcie 3 „Dziennik Urzędowy  
Województwa Mazowieckiego z 2010 r. Nr 204, poz. 6235”. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności  

15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXVI/260/13 - w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału  

w głosowaniu). 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Stare Babice na rok 2013. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt, Rada 
Gminy określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca program opieki  
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Projekt uchwały 
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. Do uzasadnienia uchwały zgłoszono 
autopoprawkę polegającą na: 

1) wykreśleniu  zdań  zaraz pod uzasadnieniem „do uchwały w sprawie wprowadzenia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 2013-02-07” 

2) wykreśleniu w treści uzasadnienia pierwszego zdania w brzmieniu „ustawa  
z dnia 16 września 2011 roku dokonano zmiany ustawy o ochronie zwierząt  
oraz ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2011 roku nr 230, 
poz.1373), oraz w drugim zdaniu wykreśleniu słowa „znowelizowanej” 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/261/13 - w sprawie wprowadzenia programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Babice 

na rok 2013. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada przejęcie  
przez gminę części obowiązków właścicieli nieruchomości dotyczących wyposażenia 
nieruchomości w pojemniki i worki służące do zbierania odpadów komunalnych jako części 
usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych. Projekt uchwały został omówiony  
na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/262/13 - zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania  

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody (nie wyrażenia zgody) 

na wyodrębnienie w budżecie gminy w 2014 roku środków stanowiących fundusz 
sołecki. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody  
lub nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy w 2014 roku środków 
stanowiących fundusz sołecki. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
komisji. Radni na wspólnym posiedzeniu Komisji 8 głosami wypowiedzieli się, żeby nie 
wyodrębniać w budżecie gminy w 2014 roku środków stanowiących fundusz sołecki.  
W związku z tym tytuł uchwały brzmi „w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  
w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki” 
§1 uchwały brzmi: „Nie wyraża zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2014 
środków stanowiących fundusz sołecki”. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny D. Sobczak zapytał, ile wynosiłaby kwota funduszu sołeckiego na 2014 rok, poprosił 
aby na temat funduszu mogli wypowiedzieć się sołtysi. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że kwota funduszu wynosi ok. pół miliona 
złotych. 



Protokół Nr XXVI/13 

Strona 10 z 15 

 

Radny S. Lesisz popiera wniosek Radnego D. Sobczaka o wypowiedzenie się sołtysów  
na temat funduszu sołeckiego. 
 

Radny L. Poborczyk poinformował, że od lat powtarza się sprawa dotycząca wyodrębnienia 
lub nie wyodrębnienia funduszy sołeckich, stwierdził że nikt nie planuje zabrania funduszy 
sołeckich, fundusze istnieją tylko nie są wyodrębnione w budżecie, dodał że co roku 
powtarzają się te same pytania i co roku powtarzają się te same odpowiedzi, w każdym 
sołectwie, jeśli sołtys zgłosił do budżetu wniosek to został on zrealizowany. 
 

Radny A. Kotwicki  zapytał, czy jest na sali sołtys którego życzenia bez wyłaniania funduszu 
sołeckiego nie zostały wykonane. 
 

Radny D. Sobczak poinformował, że nie zostało wykonane oświetlenie przystanku  
na ul. Sikorskiego w Kwirynowie, a także że zwracał się z prośba o wykonie spowalniaczy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że inwestycje które zostaną wykonane  
w ramach funduszu sołeckiego zgłaszane są na zebraniu wiejskim. 
 

Wójt Gminy poinformował, że całkowicie zrozumiałe jest dążenie sołtysów do utrzymania 
funduszu sołeckiego, pytanie sołtysów o zdanie jest bezcelowe ponieważ 100% będzie  
za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego. Wszystkie potrzeby sołeckie będą realizowane  
w ramach funkcjonowania urzędu gminy, przyniesie to większy efekt, ponieważ procedury  
są tańsze i efektywniejsze. Na wspólnym posiedzeniu komisji na przeprowadzonym 
głosowaniu w sprawie projektu uchwały, zauważył zależność że głosujący radni są z okręgów 
na których terenie wykonuje się prace z budżetu gminy:  
- w Lipkowie realizowane będzie zagospodarowanie polany Lipkowskiej oraz wykonanie 
kanalizacji ul. Mościckiego,  
- w Kwirynowie wykonywane będzie utwardzenie ul. Żurawiowe Mokradła,  
- w Zielonkach oświetlenie polany zielonkowskiej oraz nowa szkoła,  
-w Babicach wykonywany będzie remont boiska i parkingu przy szkole podstawowej  
oraz ścieżki łączącej rynek z budynkiem szkoły, 
Poinformował, że zdarzają się sołectwa w których nic nie zostaje wykonane w jednym roku, 
w tych sołectwach potrzeby funduszu sołeckiego zaspokajane są w następnym roku. 
Większość środków skierowana jest na najpotrzebniejszą inwestycję jaką jest budowa nowej 
szkoły. 
 
Radna A. Kaczurba poinformowała, że nie zabierała głosu w sprawie funduszu sołeckiego,  
a przeprowadzone głosowanie na posiedzeniu komisji dotyczyło tytułu projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XXVI/263/13 - w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy w 2014 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020” 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zatwierdzenie planu 
odnowy miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020. Na wspólnym posiedzeniu Komisji 
zgłoszono autopoprawki i tak:  
- w planie odnowy na str. 21 w pierwszym zdaniu  należy poprawić „Borzęcin Duży” na „Stare 
Babice”,  
- ponadto na stronie 24 dla zachowania poprawnej pisowni , w drugim akapicie w 13 wierszu 
po wyrazach „...mieszkańców Gminy” należy wykreślić wyrazy”... LGD „Między Wisłą  
a Kampinosem” a wpisać „...i mieszkańców z obszaru LGD „Miedzy Wisłą a Kampinosem”,  
- w projekcie uchwały w 6 wierszu należy wykreślić wyrazy „Stare Babice” oraz w §2 wyraz 
„się”  
- § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 
„§1. Zatwierdza „Plan Odnowy Miejscowości Stare Babice na lata 2013-2020” – w brzmieniu 

przyjętym Uchwałą Nr 1/13 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Stare Babice z dnia 18 marca  

2013 r.” 

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek o łączne głosowanie nad grupą autopoprawek. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Autopoprawki zostały przyjęte w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się, przy obecności 15 radnych. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i załączników oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się, przy obecności 15 radnych.(1 radny nie brał udziału  

w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/264/13 - w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 

Stare Babice na lata 2013-2020” 
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 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zakup samochodu 

pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały  zakłada wyrażenie zgody  
na udzielenie dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach w wysokości 
100 000 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego. Projekt uchwały został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/265/13 - w sprawie udzielenia dotacji na zakup samochodu 

pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych 

Babicach. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  

na 2013r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 

1) zwiększenie dochodów o kwotę 11 933 186,00 zł, dochody w łącznej kwocie  
po zmianach wynoszą 82 607 959 zł z tego: bieżące w kwocie 65 423 706,00 zł, 
majątkowe w kwocie  17 184 253,00 zł 

2) zwiększenie wydatków o kwotę 11 791 367,00 zł, wydatki w łącznej kwocie  
po zmianach wynoszą 85 278 652,00 zł z tego: bieżące w kwocie 63 342 926,00 zł, 
majątkowe w kwocie 21 935 726,00 zł 

3) ustala deficyt budżetu w kwocie 2 670 693,00 zł sfinansowany z wolnych środków, 
4) dokonuje zmniejszenia przychodów o kwotę 141 819,00 zł z tytułu wolnych środków, 

przychody po zmianach wynoszą 6 094 836,00 zł a rozchody budżetu z tytułu spłat 
otrzymanych kredytów wynoszą 3 424 143,00 zł 

5) dokonuje się aktualizacji dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom należącym  
i nie należącym do sektora finansów publicznych 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Na wspólnym posiedzeniu komisji zgłoszono autopoprawki polegające na poprawieniu 
wyrazu na str. 2 uzasadnienia uchwały w wydatkach w dziale 600 rozdziale 60016 – drogi 
publiczne gminne należy poprawić wyrazy „ w Starych Babicach:” na „ w Zielonkach”  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w nawiązaniu do zapytania na wspólnym 
posiedzeniu Komisji skierował pytanie do Wójta, czy w tabeli 2a plan wydatków 
majątkowych w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w zadaniu 
RI-058 należy wykreślić słowo „używanego” w zadaniu brzmiącym: „zakup używanego 
ciężkiego samochodu pożarniczego”. 
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Wójt Gminy zaproponował, zostawienie zdania w brzmieniu istniejącym, prawdopodobnie 
dotacja nie będzie wykorzystana, poinformował że otworzyły się nowe możliwości 
dofinansowania zakupu samochodu z wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska,  
przy 30% umarzalności pożyczki. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek o łączne głosowanie nad grupą autopoprawek. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności  

15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
uzasadnienia i załączników oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/266/13 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nowe regulacje prawne, które weszły w życie 
1 lutego 2013 r. wprowadziły między innymi nowy wzór  wieloletniej prognozy finansowej 
i zobowiązały samorządy w terminie do 31 marca na dostosowanie uchwał w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu komisji. 
Otrzymaliście  Państwo radni autopoprawki do projektu uchwały, pierwsza została 
omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji dotyczy objaśnień do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, druga dotyczy załącznika nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej ostatniego 
wiersza. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
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Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVI/267/13 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2013-2020. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
15. Zapytania radnych. 

 
Radna A. Kaczurba zapytała, czy wiadomo kiedy zostanie przeprowadzony remont  
ul. Mościckiego. 
 
Radny S. Lesisz zapytał, co składa się na koszty utrzymania Straży Gminnej, poinformował  
że jakość wody na terenie gminy uległa pogorszeniu. 
 

16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy poinformował, że:  
-  sprawa dotycząca remontu ul. Mościckiego, trwają prace przygotowawcze do ogłoszenie 
przetargu, niebawem ruszą prace remontowe; 
- sprawa dotycząca wydatków Straży Gminnej, najwięcej funduszy z budżetu zostaje 
wydatkowanych na fundusz płac, jest to największe obciążenie funkcjonowania jednostki, 
reszta wydatków jest wyszczególniona w budżecie, w razie jakichkolwiek pytań dodatkowych 
informacji udzielą pracownicy urzędu; 
- odnośnie jakości wody, docierają informację o dramatycznym pogorszeniu jakości wody  
z Babickiego ujęcie, woda nigdy nie była zbyt dobra, jest stosunkowo twarda zawiera dużo 
substancji mineralnych, w procesie uzdatniania nie jest zawarta poprawa twardości wody, 
niedogodnością w tym wypadku jest tylko osadzanie się kamienia w naczyniach. Woda 
mieści się w normach zawartości minerałów i twardości jeśli będzie się zbliżać do granicy 
niezbędna będzie zmiana technologii uzdatniania jakoś wody; 
 

17. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pani I. Ciećwierz mieszkanka Borzęcina Dużego zapytała, w którym paragrafie ustawy  
o samorządzie terytorialnym lub ustawy o funduszu sołeckim jest napisane, że fundusz 
sołecki można wydać tylko i wyłącznie na infrastrukturę. 
 

Wójt Gminy poinformował, że nie zna takiego zapisu, dodał że niczego takiego nie mówił  
i nie sugerował, odnosząc się do dyskusji podał przykład Lipkowa gdzie fundusz sołecki był 
przeznaczony poza cele infrastruktury, miedzy innymi na dzień dziecka i integrację wiejską.  
 
Pani I. Ciećwierz mieszkanka Borzęcina Dużego poinformowała, że w dyskusji zostały 
podane przykłady związane tylko z infrastruktura, a mieszkańcy nie żyją samą infrastrukturą. 
 

Wójt Gminy poinformował, że zgodzą się z tym że mieszkańcy nie żyją samą infrastrukturą 
dlatego podczas dyskusji podał przykłady dotyczące wydatków poza infrastrukturą.  
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 25 kwietnia 
2013 r. Tematy,  które wprowadzi pod obrady to: 

1. Zatwierdzenie stawek za wodę i ścieki, 
2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi  podmiotami za rok 2012,, 
4. Inne projekty uchwał złożone przez Wójta. 

Ponadto przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych 
 
 

18. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXVI sesji Rady Gminy Stare Babice. 
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